
 
 

N U N S P E E T          E L S P E E T          H U L S H O R S T          V I E R H O U T E N  

 

Verslag van de vergadering van 12 juni 2023
Aanwezig:  

Naam 

Rol   

Dhr. M. Wiersma voorzitter Dhr. J. Koevoet lid 

Mevr. D. Bouw ambtelijk secretaris Dhr. S. Smits lid 

  Dhr. Baks lid 

  Mevr. J. Mensink lid 

  Mevr. C. van den Hoed lid  

  Mevr. S. Scheringa Lid 

  Mevr. Y. Borsboom (Aspirant) lid 

  Dhr. D. Tippe (Aspirant) lid 

  Dhr. Th. Kruisinga (Aspirant) lid 

 

Afwezig (met kennisgeving): 

Mevr. N. Sulman en mevr. R. van Veen  

 

 

19.00 – 20.00 uur Externe inbreng 
 

0) IZA: presentatie door de heer Koekoek  

 Namens het Zilveren Kruis neemt de heer Koekoek de Adviesraad mee in relatie tot IZA. De verzekeraar 

heeft een werkgebied van 100 gemeenten, met 4 collega’s in totaal werken zij veel regionaal. Functie is 

de vertaling/ verbinding leggen tussen gemeenten en professionals met als doel om gelijk gerichtheid en 

samenhang te creëren en vanuit zelfde visie en ambitie kijken. Het besef dat we onderdeel van een groter 

totaal zijn en binnen het werk elkaar weten te vinden. IZA / GALA en WOZO helpen hierbij. Geven richting 

en rugwind. Het geeft een kader aan waarmee iedereen binnen de regio aan de slag moet. Verwachting is 

dat de veranderingen die komende jaren staan te gebeuren, een grotere impact hebben dan de 

decentralisatie in 2015.  Beweging in de keten die op de gemeente af gaat komen.  

 

De heer Koekoek schetst een voorbeeld dat uit onderzoek is gebleken dat 30 / 40% van de inwoners die 

bij de HA op het spreekuur komen niet een medisch probleem blijken te hebben, maar een sociaal 

probleem. Dit is een grote tijdsbelasting voor de HA. Om hier op te sturen zal er meer tijd aan de voorkant 

besteed gaan worden door middel van ‘het goede gesprek’ om uit te sluiten of het om een medische 

kwestie gaat. Welzijn op recept – ter ontlasting van HA.  

 

Binnen de kwadrant worden er afspraken gemaakt. Als verzekeraar ervoor zorgen dat de HA meer tijd 

heeft om het gesprek te voeren met patiënt. Als gemeente zorgen dat er vanuit een welzijnsorganisatie 

een vast aanspreekpunt is. Investering is van duurzame aard. Gemeenten kunnen voor welzijn op recept 

geld aanvragen (is niet verplicht). Zorg en Sociaal Domein; schotten zijn te hard. Vraagt wat van 

competenties, gaat meer geld vragen van welzijnswerk. In de drie regio’s / gemeenten Friesland, Delft en 

Leiden loopt het al. Gaat hier om kleine verzekeraars die korte lijntjes met de gemeenten hebben. 
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Verwachting is dat er over een aantal jaren een beweging in gang wordt gezet, waarbij veel professionals 

nog overtuigd moeten worden van de noodzaak dat dit realiteit gaat worden.  

 1. Hoe nemen we inwoners mee? 

 2. Is het een realistische verwachting binnen het Sociaal Domein? 

  

Welke vraag kan de ASDN aan de gemeente stellen? 

Hoeveel waarde hecht de gemeente aan het toegankelijk houden van de zorg en wat betekent het voor 

de uitvoering? Is de gemeente bereid om meerjarige financieringsafspraken te maken als het om welzijn 

gaat?  

Zilveren Kruis heeft contact met de gemeente Nunspeet d.m.v. gesprek met de wethouders en 

beleidsmedewerkers, in regionaal verband en met ambtenaren (WMO / Gezondheid).  

 Met name in de ouderenzorg gaat IZA / GALA spelen op het gebied van Langer Thuis Wonen. 

Goed initiatief zou zijn om een burgerinitiatief op te zetten ter voorbereiding op de toekomst voor eigen 

zorg, hierover is 15 juni een bijeenkomst in Harderwijk. Mogelijk gaat de Gelderse Academie hier een rol 

in spelen.  

Rol van de ASDN is de stappen volgen waar de betrokken partijen samen (gaan) komen en de inwoners 

vroegtijdig geïnformeerd worden. Collectiviseren burgerkracht. Groot risico van IZA / GALA is dat het bij 

een plannenfabriek blijft. Van belang is: 

1. Wie gaat de samenhang en boven hangende visie bewaken?  

2. Wat is het grotere plaatje?  

3. Hoe gaan die plannen daaraan bijdragen?  

Aandachtspunt is dat het GALA bedoeld is om dingen wel echt anders te gaan doen. Er mag best een 

stevige ambitie onderliggen. Er wordt voorgesteld om een ongevraagd advies te geven om als gemeente 

Nunspeet een pilot gemeente te zijn. De voorzitter stelt voor om af te wachten wat er donderdag as uit 

de regionale bijeenkomst gaat komen hij samen met de heer Baks naar toe gaat.  

De heer Koevoet neemt contact op met mevrouw van Bruchem – aanspreekpunt vanuit de gemeente 

voor IZA / GALA - en geeft terugkoppeling aan de voorzitter en de heer Baks.  ACTIE: dhr. Koevoet 

 

20.00 – 20.15 uur Informatief 
1) Opening en welkom nieuwe leden.  

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Iedereen heeft al kennisgemaakt met de 

heer Tippe en de heer Kruisinga in kleiner comité. 

2) Notulen en actielijst van de vorige vergadering 24 april 2023 

 Na aanpassing worden de notulen van de vorige ASDN-vergadering vastgesteld.  

 Wijziging notulen: 

Pag. 2 – 4: bij ACTIE: mevr. Van den Hoed vervangen door mevr. Bouw 

 Actielijst:  

Reminder: portretfoto naar de voorzitter sturen! 

3) Ingekomen stukken:  

 Ter kennisgeving worden de volgende stukken gedeeld en er zijn geen vragen of opmerkingen over. 

 A) Verslag reizigerspanel 

 B)  Rapport inwonersonderzoek Sociale Basis; binnen 16-60+ jaar bespreken en eventuele highlights  

  bespreken in volgende brede ASDN-vergadering.  

4) Mededelingen  

 A)  Interessante bijeenkomsten; de voorzitter attendeert de leden van de Adviesraad erop om hiernaar 

te kijken. Mocht er een interessante bijeenkomst tussen zitten, dien je jezelf hiervoor aan te melden. 

En daarnaast doorgeven aan de ambtelijk secretaris, zodat zij het op de lijst met interessante 

bijeenkomsten kan vermelden. 

B) Terugkoppeling Inclusief Groep;  

Op 16 mei heeft een afvaardiging van de Adviesraad uitgebreid gesproken met het MT van de 

Inclusief Groep over de werkzaamheden, de ontwikkelingen in de regio en landelijke ontwikkelingen. 
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Aangegeven werden allerlei onderwerpen, waarover de Inclusief Groep aan het nadenken is mb.t. 

toekomstperspectief, financiën en positionering. Naar aanleiding hiervan kwam een bijeenkomst 

voor de voorzitters van de adviesraden uit de regio aan de orde. Alle adviesraden hebben het 

Jaarverslag 2022 gekregen en zijn uitgenodigd voor een gesprek/rondleiding. Alleen de gemeente 

Putten heeft gereageerd.  

Het leek de ASDN belangrijk dat er breed informatie wordt gedeeld, zodat wanneer er een advies 

wordt gevraagd / gegeven iedereen op de goede manier is geïnformeerd.  

Daarom is afgesproken dat de Inclusief Groep alle voorzitters (opnieuw) zal uitnodigen voor een 

informatie bijeenkomst in september 2023.  Mogelijk worden ook andere leden van de adviesraden 

uitgenodigd. De voorzitter deelt de data met de leden.    ACTIE: dhr. Wiersma  

Tenslotte geeft de voorzitter aan het fijn te vinden dat er vertegenwoordiging naar de 

maatjesmiddag is geweest namens de ASDN en dit ook goed geland is. 

 

20.15 - 21.00 uur Inhoudelijk  -  afspraken opnemen in actielijst 
5) Stand van zaken werkgroepen:  

 A)  0 – 23 jaar:  

1. Verslag Overleg WG 0-23_05-06-2023 

De volgende onderwerpen zijn aan de orde geweest: OKO, Terugkoppeling evaluatie Huiselijk 

Geweld en Bespreking concept procesbeschrijving cyclus adviezen. 

OKO:  

op 31 mei heeft mevrouw Scheringa de startbijeenkomst OKO NEO bijgewoond. Tijdens deze 

bijeenkomst werd toegelicht wat OKO inhoudt, wat voor stadium OKO zich nu bevindt en een 

vooruitblik. Mevrouw Scheringa houdt de Adviesraad verder op de hoogte van de ontwikkelingen. 

2. Evaluatie uitvoeringsagenda huiselijk geweld (evaluatie en processtappen); is maar 1 vd 

soorten geweld:  

De geleverde input namens de ASDN aan de evaluatie Huiselijk Geweld is besproken en dan met 

name de beantwoording van mevrouw P. Laman.  

 B) 16 + jaar: 

1. Verslag WG 16-60+_31-05-2023 

Er zijn diverse onderwerpen aan de orde geweest, zoals: Mantelzorg, Inclusie Agenda, Reactie op 

de uitvoeringsnotitie Bestaanszekerheid en Schulden 2023, thema: Eenzaamheid, Regietafel 

Welzijn, Bespreking concept procesbeschrijving cyclus adviezen, vragen beantwoorden i.r.t. 

Regionale Burgerparticipatie. 

Regietafel Welzijn:  

Er komt een Regietafel Welzijn. Er worden nu gesprekken gevoerd met mogelijke partners, Het 

Venster, SWN, Oranjehof en Radix. Wegens goede redenen is er gekozen om de ASDN niet te 

laten deelnemen aan de Regietafel Welzijn en de ASDN apart te informeren over de stand van 

zaken van deze regietafel. 

 

6)  Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties    

 A)   Reactie op concept uitvoeringsplan Bestaanszekerheid en Schuldhulpverlening;  

  Het advies van de ASDN is positief gewaardeerd door de gemeente. De gemeente heeft veel 

adviezen overgenomen. De definitieve Uitvoeringsnotitie wordt toegezonden wanneer deze is 

afgerond, en de werkgroep zal dan kijken hoe de adviezen verwerkt zijn. Mogelijk zal de ASDN nog 

een ongevraagd advies geven. Het zou standaard op genomen moeten worden in de procedure dat 

wanneer een notitie / beleidsstuk definitief wordt, de ASDN het definitieve stuk ontvangt. Door deze 

werkwijze wordt het net wat anders ingevlogen, waarbij de ASDN dezelfde input kan leveren en er 

een ander definitieve notitie voorgelegd kan worden aan de Raad. Dit werkt stimulerend. De 

werkgroepen zullen hier alert op zijn wanneer ze een advies hebben gegeven. 

 B) Schema cyclus advies en reactie 

  Ter kennisgeving wordt dit schema gedeeld en er zijn geen vragen of opmerkingen over. 
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7)  Bespreken procesbeschrijving advisering + criteria 

Werkgroep 0-23 jaar heeft een kritische kanttekening bij de procesbeschrijving over advisering en criteria 

die te maken heeft met de manier waarop in het proces, het werk van de WG en de inbreng van de brede 

ASDN daarin. Zij vinden dit niet helemaal een afspiegeling van de manier van werken zoals die wordt 

voorgestaan. Die manier van werken is gebaseerd op vertrouwen en gedelegeerde verantwoordelijkheid, 

en die zien we in dit proces op dat punt niet terugkomen, aldus de WG.  

Voorstel om hier nog eens goed naar te kijken om het eenvoudiger te maken wat meer recht doet aan de 

werkwijze.  

Tenslotte geeft de ambtelijk secretaris aan dat wanneer zij toezicht dient te houden op de schriftelijke 

reactie namens College van B&W aan de ASDN, zij graag eerder meegenomen wil eerder worden in het 

proces. Hier zijn de leden van de Adviesraad het mee eens. 

De Adviesraad stemt in met beide kritische kanttekeningen, die worden meegenomen in een definitieve 

versie. Deze wordt eind augustus voorgelegd aan de ASDN en begin september wordt deze besproken 

met de beleidsmedewerkers.     ACTIE: dhr. Wiersma/ mevr. van den Hoed 

 

8) Voorstel wijzigingen huishoudelijk reglement  

Ter verheldering; het huishoudelijk reglement is van de gemeente Nunspeet en de Adviesraad doet een 

tegenvoorstel dat deze week wordt voorgelegd aan de heer J.C. Bos en daarna aan de wethouder in het 

halfjaarlijkse gesprek op 29 juni.  

 

 Art. 5, 20; tot op heden heeft dit niet plaatsgevonden. Wordt meegenomen in het halfjaarlijkse 

gesprek met de wethouder met de vraag wat de bedoeling is van de gemeente. Wat de ASDN betreft 

kan het eruit gehaald worden.  

 Vertaalslag maken naar begrijpelijke taal (cafetaria model). 

 Art. 6, 4; toevoegen; de inwerkperiode van de eerste 3 maanden (aspirant)lid 

 De term ‘Besloten deuren’ en ‘besloten vergaderen’; 1 term van maken.  

   

 

21.00 – 21.15 uur Rondvraag en afsluiting 
 

9) Rondvraag  

- Dhr. Baks geeft aan het spijtig te vinden dat hij maar twee reacties heeft ontvangen ter voorbereiding op 

het bezoek van de heer Koekoek en geeft aan voor een volgende keer dit graag anders te zien. 

- Naar aanleiding van de mail van de ambtelijk secretaris met een grote hoeveelheid aan nieuwsartikelen 

van Skipr, vindt mevr. van den Hoed dat dit efficiënter kan. Iedereen kan zich individueel aanmelden voor 

Skipr. De voorzitter stelt voor om te kijken waar je interesse ligt - aan de hand van deze lijst – en je hierop 

te abonneren. Mocht je een artikel tegenkomen, deel deze dan met de ASDN.  

Nieuwsbrieven / uitnodigingen van De Koepel worden nog wel een paar maanden rondgestuurd door de 

ambtelijk secretaris.  

- mevr. Borsboom geeft aan - na drie maanden als aspirant-lid meegedraaid te hebben met de ASDN –  

dat zij ervoor gekozen heeft om deel te nemen aan de WG 0-23 jaar. In de maand juni wordt er een 

afspraak gemaakt met de vicevoorzitter erbij om het lidmaatschap definitief rond te maken.  

10) Afsluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid - wenst een ieder een goede zomerperiode 

toe - en sluit de vergadering.   

 

Volgende vergadering: maandag 28 augustus 2023 

 

 


